
 

 

                      

Z Á P I S 

z 10. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 17. 10. 2013 

 

  

Dne 17. 10. 2013 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

  

Místo jednání: Kancelář pana R. Malečka,  KV Arena s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:00 hodin 

 

Přítomni:             Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Ing. 

Libor Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka, 

 Luboš Veselý 

 

Omluveni:                 Jitka Peřina, Jan Keprta 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd, vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Mimořádné žádosti na rok 2013 

4. Dotace na rok 2014 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Ing. Libor 

Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka, Luboš Veselý  

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo   

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Ing. Libor 

Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka, Luboš Veselý 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Mimořádné žádost na rok 2013 

 

Členové komise STv projednali žádost subjektu Autobusy Karlovy Vary, a.s., o příspěvek ve výši 

50.000,- Kč na projekt „CykloEGRENSIS 2014“, Jedná se o ucelený systém přepravy cyklistů a 

jejich kol v rámci kraje. 

 

Návrh komise STv: 0,- Kč na podporu tohoto projektu 

 

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Ing. Libor 

Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka, Luboš Veselý 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Dotace na rok 2014 

 

 Tajemnice komise připraví do příštího jednání komise STv soupis všech došlých žádostí o 

poskytnutí dotace na rok 2014 – tento soupis zašle všem členům komise alespoň týden před 

jednáním. Jakmile bude vytvořeno uložiště dat pro žádosti o dotace, tajemnice žádosti na 

rok 2014 na toto uložiště zavěsí. 

 

 Vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy Ing. Bc. František Škaryd podal členům 

komise informace k připravovanému rozpočtu na rok 2014. Cílem vedení města je sestavit 

vyrovnaný rozpočet. Limit výdajů odboru byl snížen o 21,538 mil. Kč (tj. o 12,7 %). 

S ohledem na skutečnost, že toto snížení k sestavení vyrovnaného rozpočtu nestačilo, bylo 

nutné vést další jednání a hledat další možné úspory. V prvé řadě je nutné zajistit chod 

města a jeho organizací, po jednání ve Finančím výboru došlo na snížení „nepovinných 

výdajů“ tedy výdajů v jednotlivých dotačních titulech. V poslední verzi návrhu rozpočtu je 

pro oblast tělovýchovy a sportu počítáno s částkou k rozdělení 2,5 mil. Kč (položka granty).  

 

Členové komise nad tímto snížením diskutovali. Oproti roku 2013 se jedná o snížení o 57%. 

S tímto snížením výdajů do oblasti sportu nesouhlasí. Navrhují, aby byl dodržen původní 

záměr snížit výdaje o cca 15% oproti roku 2013, tzn. že: 

 částka 5.805.000,- Kč (položka granty)  bude snížena na cca 4.930.000,- Kč  

 výtěžek loterií a sázek z částky 9.170.000,- Kč na cca 7.700.000,- Kč.  

Dále navrhují převést nevyčerpanou rezervu z roku 2013 (k dnešnímu dni činí 1.507.000,- 

Kč) a výtěžek z loterií a sázek do roku 2014.  

 

 

 



 

 

pro:           Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Ing. Libor 

Šembera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, René Hromádka, Luboš Veselý 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Různé 

 

 Členové komise STv se dohodli, že je potřeba si určit  priority pro rozdělování dotací 

v roce 2014. Do příštího jednání komise si každý připraví své návrhy na stanovení těchto 

priorit. 

 Proběhla kontrola návštěv sportovních organizací. Zápisy z těchto návštěv členové 

komise STv zašlou tajemnici, která je poté vyvěsí na uložiště dat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční 21. 11. 2013 od 13:00 hod. KV Areně s.r.o., Západní 1812/73, 

v zasedací místnosti v budově bazénu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne 23. 10. 2013 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                       

                                                                                _______________ 
               

                        

 

                                     _______________ 
                                                                      Roman Maleček 

                                                                                                                               předseda komise 


